
Årsmöte Wild Kingdom Cheer 2024 
org nr: 802500-7389 

Föreningshuset i Åsa 

Hantverksgatan 64  

Oskarshamn 

 
Datum: 2024-08-26  

 
Närvaro: 

Gamla styrelsen närvaro på mötet:   

Dzenana Basic Vice ordförande 

Julia Wetterholm Ordförande  

Lina Wictorzon Sekreterare 

Carl-Henrik Wittander Kassör 

Heiko Maass Sponsoransvarig 

 

Valberedningen: 

Maria Maass 

Emma Nieminen  

 

Närvaro nyinvalda styrelsen: 

Else-Marie Olsson 

Fredrik Idermark 
Adnan Dulic   
 
Samt 2 föräldrar. 

 
Mötet öppnas. 

 
1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
Ja 

 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Ordförande: Julia Wetterholm Sekreterare: Lina Wictorzon 

 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
Heiko Maass 

 
4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
Ja 

 
5. Fastställande av föredragningslista. 
Gjord, Ja 
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 
verksamhets- /räkenskapsåret. 
Protokoll visades så alla kunde läsa. Bifogas protokollet. 
  



 
7. Kassörens och revisorns berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 
verksamhets- /räkenskapsåret. 
Visas på storbild. Bifogar dokument. 

 
Fakturerade terminsavgift 2 ggr. detta år istället för 1 gg. Vi höjde avgifterna och detta gjorde 
att vi fick in mer än året innan i terminsavgifter.  
Vi behöver lägga till sponsringsposter och inköpsposter i budgetmallen. 
Vi låg 219 351,55 plus vid räkenskapsårets slut. 
 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
Alla svarade ja 
 
9. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för kommande 
verksamhets-/räkenskapsår. 
Bifogas protokollet. 
 
10. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner: 

 
• Se under punkt 13. 
 

11. Val av 

 
a) Föreningens ordförande, för en tid av ett år, firmatecknare 
Julia Wetterholm 
 
b) En kassör, för tiden av ett år, firmatecknare: 
Else-Marie Olsson 

 
a) /  b)  Banken tecknas var och en för sig 

 
c) En vice ordförande för en tid av ett år. 
Dzenana Basic 

 
d) En sekreterare, för en tid av ett år. 
Lina Wictorzon   

 
e) En vice sekreterare, för tiden av ett år. 
Heiko Maass 

 
f) En suppleant (ersättare) i styrelsen för en tid av ett år; 
Två ledarmöter istället för en suppleant på grund av att vi ska vara udda antal i styrelsen. 
Fredrik Idermark Alla sa ja. 
Adnan Dulic Alla sa ja. 
 
g) En revisor, för en tid av ett år. 
Vi behöver inte ha någon så i år väljer vi ingen.  
 
h) Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till ordförande; 
samt sekreterare och kassör. 
Emma Nieminen och Marie Nilzén är inte med i styrelsen utan är en valberedningsgrupp. Är 
det ok att vi tittar över denna punkt för att ändra till en valberedningsgrupp på två pers? Alla 
svarade ja. 



 

12. Fanns ingen punkt 12 i dagordningen. 
13. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5. Beslut i fråga av större ekonomisk 
eller annan avgörande betydelse för föreningen eller medlemmarna får inte fattas om den 
inte varit med i kallelsen till mötet. 
 

a) Styrelsen får mandat att ta beslut om det behöver ske några förändringar innan 
fastställande av medlemsavgifter. Alla svarade ja 

b) Styrelsen får mandat att ta beslut om det behöver ske några förändringar för träning 
samt tävlingsavgift för respektive lag. Alla svarade ja 

c) Ett inköp av nya cheerleadingmattor kommer att ske under säsongen 24/25. Alla 
svarade ja 

d) Styrelsen får mandat att skapa en evenemangskommitté. Styrelsen sätter ihop ett 
protokoll på vad som ska göras. Alla svarade ja. 

e) Emmas funderingar: Lagaktivitet - 20 kr per barn, alternativ- pengar från försäljning till 
lagkväll? Föreningströjan - bomull eller träningsmaterial? 
Vi tar med frågan till nästa styrelsemöte. 

Tips och viktigt att ta upp på föräldramötet: 
Appen laget.se 
Dammsuga mattor 

 
 
Mötet avslutas. 

 

Vid protokollet: Lina Wictorzon 

 

Justeras: 

 

 

 

________________________  __________________________ 

Heiko Maass   Julia Wetterholm 


